

Nqoodlet Raises \$3M to Drive SME Growth and Economic Transformation Across Saudi Arabia & the GCC

Riyadh, Saudi Arabia – Sunday, May 4th, 2025 — Nqoodlet, a Saudi-based fintech platform empowering small and medium businesses, has announced the closing of its \$3 million seed funding round. The round was led by **Waad Investments**, with participation from **OmanTel**, **500 Sanabil Investment**, **Oqal**, **Seed Holding** and key strategic angels who believe in the power of SME-led economic growth.

Founded by **Mohamed Milyani** and **Yara Ghouth**, Nqoodlet provides SMEs with an integrated financial platform that streamlines corporate spending, automates compliance, and enables smarter financial management — giving entrepreneurs the clarity, control, and tools they need to grow.

SMEs are the backbone of Saudi Arabia’s economy, representing over **90%** of the private sector and a critical engine of innovation and job creation. Yet many businesses still struggle with fragmented financial systems, high compliance costs, and limited access to modern fintech solutions. Nqoodlet is changing that.

By offering smart corporate cards, real-time expense tracking, VAT and tax automation, and integrated payment solutions, Nqoodlet empowers SMEs to operate more efficiently, save time, reduce costs, and focus on what matters most — building their businesses.

Since launch, Nqoodlet has served over **600 SMEs** across the Kingdom, helping clients improve financial operations by **80%** and saving over **80 million SAR** in expense-related costs.

“SMEs are the heart of every thriving economy. Yet for too long, they’ve been left to navigate outdated financial systems. At Nqoodlet, we’re rewriting that story — giving businesses the technology, support, and transparency they deserve,”

said Mohamed Milyani, CEO & Co-founder of Nqoodlet.

The seed funding will fuel Nqoodlet’s mission to support SME growth by expanding its platform features, growing its partner ecosystem, and scaling its presence across Saudi Arabia and GCC region.

“We chose to lead Nqoodlet’s seed round because we believe they are not just building a product — they are building an entirely new future for financial technology. Under the leadership of Mohamed Milyani and Yara Ghouth, the Nqoodlet team has successfully transformed the everyday challenges faced by SMEs into smart, advanced, and easy-to-use solutions.

Their strong focus on product excellence, combined with their seamless integration of technology into financial operations, perfectly reflects the type of companies we seek to

support. Today, Nqoodlet is on its way to becoming the leading innovator in the region, and we are excited to be part of this game-changing journey.”

— Yasser Alghamdi, Chief Investment Officer of Waad Investment

“Financial clarity is the foundation of sustainable growth. By empowering entrepreneurs with better financial tools, we are not just helping businesses succeed — we are helping economies thrive,”

added Yara Ghouth, Co-founder of Nqoodlet.

At the core of Nqoodlet’s platform is a framework for **financial excellence** designed to help SMEs move from survival mode to strategic growth:

1. **Clarity** – Clear dashboards and real-time financial data
2. **Control** – Built-in oversight and spend visibility
3. **Efficiency** – Reduced manual work and operational drag
4. **Resilience** – Built-in compliance and fraud prevention
5. **Strategic Value** – Insights and tools that drive expansion

As Saudi Arabia drives toward Vision 2030 and beyond, Nqoodlet aims to play a pivotal role in enabling SME resilience, competitiveness, and innovation across the Kingdom and the region.

Website: www.nqoodlet.com

LinkedIn: [linkedin.com/company/nqoodlet](https://www.linkedin.com/company/nqoodlet)

Twitter: [@Nqoodlet](https://twitter.com/Nqoodlet)

Instagram: [@nqoodlet](https://www.instagram.com/nqoodlet)

نقودلت تجمع استثمارًا بقيمة 3 ملايين دولار لدفع نمو المنشآت الصغيرة والمتوسطة والتحول الاقتصادي في المملكة العربية السعودية

الرياض، المملكة العربية السعودية — الأحد، 4 مايو 2025

أعلنت "نقودلت"، المنصة السعودية التي تُعيد تعريف التقنية المالية، والتي تعمل على تمكين الشركات الصغيرة والمتوسطة، عن إغلاق جولة استثمارية تأسيسية بقيمة 3 ملايين دولار. قادت الجولة شركة "وعد للاستثمار"، بمشاركة "عمانتل" و"500 سنابل للاستثمار"، و"مجموعة عقال"، وبذرة الاعمال إلى جانب مجموعة من المستثمرين الملائكيين الاستراتيجيين الذين يؤمنون بدور المنشآت الصغيرة والمتوسطة في قيادة النمو الاقتصادي.

تأسست نقودلت على يد محمد ملياني ويارا غوث، لتقدم منصة مالية متكاملة تساعد المنشآت الصغيرة والمتوسطة على تبسيط إدارة الإنفاق، وأتمتة الامتثال، وتحسين الشؤون المالية بذكاء — مانحةً رواد الأعمال الوضوح والتحكم والأدوات التي يحتاجونها للنمو بثقة.

تُعد المنشآت الصغيرة والمتوسطة العمود الفقري للاقتصاد السعودي، إذ تمثل أكثر من 90% من القطاع الخاص، وتشكل محركًا حيويًا للابتكار وتوليد فرص العمل. ومع ذلك، لا تزال العديد من هذه المنشآت تواجه تحديات تتمثل في أنظمة مالية مشتتة، وتكاليف امتثال مرتفعة، ونقص في حلول التقنية المالية الحديثة. وهنا يأتي دور "نقودلت".

من خلال تقديم بطاقات شركات ذكية، وتتبع لحظي للمصروفات، وأتمتة ضريبية شاملة، وحلول دفع متكاملة، تمكّن نقودلت المنشآت الصغيرة والمتوسطة من العمل بكفاءة أعلى، وتوفير الوقت والمال، والتركيز على ما يهم حقًا: تنمية أعمالهم.

منذ انطلاقتها، دعمت نقودلت أكثر من 600 شركة صغيرة ومتوسطة في مختلف أنحاء المملكة، وساعدتها على تحسين عملياتها المالية بنسبة تصل إلى 80٪، وتوفير ما يزيد عن 80 مليون ريال سعودي في التكاليف التشغيلية المتعلقة بالمصروفات.

"المنشآت الصغيرة والمتوسطة هي نبض كل اقتصاد مزدهر. لكنها لسنوات طويلة تُركت لتتعامل مع أنظمة مالية قديمة. في نقودلت، نعيد كتابة هذه القصة بشكل أفضل — ونمنح هذه المنشآت التقنية والدعم والشفافية التي تستحقها".

—محمد ملياني، الرئيس التنفيذي والشريك المؤسس لنقودلت

خترنا قيادة الجولة التأسيسية لنقودلت لأننا نؤمن أنهم لا يطوّرون منتجًا فقط، بل يبنون مستقبلًا جديدًا بالكامل للتقنية المالية. فريق نقودلت، برؤية محمد ملياني وإيثار غوث، استطاع أن يحوّل التحديات اليومية التي تواجه المنشآت الصغيرة والمتوسطة إلى حلول ذكية، متقدمة، وسهلة الاستخدام.

تركيزهم الكبير على المنتج، وقدرتهم على دمج التقنية بسلاسة داخل العمليات المالية، يعكس بالضبط نوع الشركات التي نبحث عن دعمها. نقودلت اليوم على طريقها لتصبح قائد الابتكار التقني في المنطقة، ونحن متحمسون لتكون جزءًا من هذه الرحلة "الرائدة التي ستغيّر قواعد اللعبة".

ياسر الغامدي —

الرئيس التنفيذي للاستثمار بشركة وعد للاستثمار

وسيساهم هذا التمويل في تعزيز مهمة نقودلت لدعم نمو المنشآت الصغيرة والمتوسطة من خلال توسيع مزايا المنصة، وتطوير شبكة الشراكات، وتعزيز الحضور الإقليمي في المملكة ومنطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا.

"الوضوح المالي هو الأساس لنمو مستدام. ومن خلال تمكين رواد الأعمال بأدوات مالية أفضل، فإننا لا نساعد الشركات فقط على النجاح — بل نُسهم أيضًا في ازدهار الاقتصادات".

—إيثار غوث، الشريك المؤسس لنقودلت

إطار التميز المالي من نقودلت

يعتمد جوهر منصة نقودلت على إطار عمل متكامل للتميز المالي، صُمم خصيصًا لمساعدة المنشآت الصغيرة والمتوسطة على الانتقال من مرحلة البقاء إلى مرحلة النمو الاستراتيجي:

- الوضوح — لوحات تحكم ذات معلومات دقيقة وبيانات مالية لحظية
- التحكم — أدوات رقابة مدمجة ورؤية شاملة للمصروفات
- الكفاءة — تقليل العمل اليدوي والعبء التشغيلي
- المرونة — امتثال مدمج ونظام حماية من الاحتيال

• القيمة الاستراتيجية – تحليلات ذكية وأدوات تدفع نحو التوسع والنمو

تمكين المستقبل برؤية 2030

ومع تقدم المملكة نحو تحقيق رؤية السعودية 2030 وما بعدها، تهدف نقودلت إلى أن تكون عنصرًا محوريًا في تمكين المنشآت الصغيرة والمتوسطة من تحقيق المرونة، والتنافسية، والابتكار على مستوى المملكة والمنطقة.

الموقع الإلكتروني: www.nqoodlet.com
لينكدإن: [linkedin.com/company/nqoodlet](https://www.linkedin.com/company/nqoodlet)
تويتر: @Nqoodlet
إنستغرام: @nqoodlet